



銅獎 Bronze Award

零售業 Retailers



實惠
Pricerite

實惠家居有限公司
Pricerite Stores Limited

實惠致力感染世界推動環保，透過採購環保產品、引入創新技術、積極參與各項環保活動，身體力行鼓勵供應商、顧客及員工活出綠色生活，一起締造可持續發展的社會。

Pricerite is committed to working with our stakeholders in protecting the environment. Through the procurement of eco-products, adoption of advance technologies, and participation in various environmental activities, we encourage our suppliers, customers and employees to live green, and work together to create a sustainable society.



店舖安裝電子目錄冊及電子宣傳海報
Installed e-product catalogues and e-posters
at Pricerite stores



添置廚餘機，分解廚餘成為有機肥料以作農耕之用。
Food disposer that decomposes food waste into organic soil
for cultivation



帶領獲社福機構資助的小朋友參觀有機農場，並製作曲奇餅，致力推動環保教育工作。
Accompanied NGO-sponsored children to visit the organic farm and to make cookies, actively promoting environmental education.



資助合作伙伴購買環保車輛，減少廢氣排放。
Subsidized partners to purchase eco-vehicles in order to reduce gas emissions.